
 

 

Verslag vergadering RvB KBVBV – Rapport de la réunion CA FRBVB 
15/12/2016  Schaarbeek 

  
Présents/Aanwezig 
W. Bruninx, J.P. De Buysscher, W. Corbeel, J. Callens, Ph. Boone (voor M. Spaenjers),        
J. Van Brusselen, M. Henno, J-P Brouhon, S. De Keijser (verslag/rapport) 
 
Verontschuldigd / Excusés:  
A. Daffe, C. Lemoine, G. Seeuws, C. Demuynck, Luc Declercq, J. Van Riet , 
 
  

Verslag 
 

      Willy Bruninx verwelkomt J-P Brouhon, de 
nieuwe penningmeester van AIF, als effectief  
lid van de RvB. 

 
       JP Brouhon deelt mee dat hij op vraag van A. 

Daffe meegewerkt heeft aan het 
programmaplan van AIF, dat samen met het 
recent goedgekeurde ‘herstel’-budget zal 
bijdragen aan de hernieuwde 
kredietwaardigheid van AIF. 

 

Rapport 
 
      Willy Bruninx accueille J-P Brouhon, le 

nouveau trésorier de l’AIF, comme membre 
effectif du Conseil d’Administration. 

  
      J-P Brouhon informe le CA qu’il a participé à 

l’élaboration du Plan Directeur de l’AIF, et ce 
sur la demande d’A. Daffe. Ce plan, ainsi que 
le budget de redressement, récemment 
approuvé, contribuera à la crédibilité 
retrouvée de l’AIF. 

1. Verslag RvB 
 
      Het verslag van de vorige vergadering van 17 

november 2016 wordt goedgekeurd mits 
correctie van ‘4.1. seizoen 2017-18 (ipv 2016-
17)’ 

 

1. PV CA 
 
       Le rapport de la réunion précédente du 17 

novembre est approuvé, moyennant la 
correction d’un typo ‘4.1 saison 2017-18 (au 
lieu de 2016-17)’ 

2. Scheidsrechtercommissie (J. Callens) 
 
2.1. De technische hulpmiddelen die op 

internationale matchen door onze clubs ter 
beschikking gesteld worden van de 
scheidrechters (VOKKERO communication 
SR, en tablets) zijn deels stuk, deels kwijt. 
Slechts 6 tablets van de 7 sets zijn 
beschikbaar. De clubs moeten 
geresponsabiliseerd worden, en het beheer 
van deze materialen geoptimaliseerd.  

 
De RvB besluit: 
- J. Callens gaat bij de leverancier na of de 
Vokkero communication system SR in België 
hersteld kunnen worden 
- De sets blijven bij de ploegen die 
Europees spelen (zeker voor de CL-
campagne), en worden vervolgens - met 
controle ter plekke - bij VVB ingeleverd  

 

2. Commission d’arbitrage (J. Callens) 
 
2.1. Les outils technique mis à la disposition des 

arbitres lors des compétitions internationales 
(VOKKERO communication SR et tablets) 
sont en partie perdus et cassés.                     
Des 7 sets de tablets, 6 seulement sont 
disponibles.                                                     
Il faudra responsabiliser les clubs, et 
optimaliser la gestion de ces matériaux. 

 
 

Le CA décide : 
- J. Callens s’informera auprès du 
fournisseur si le Vokkero communication 
system SR peut être réparé en Belgique 
- Les sets restent aux équipes qui jouent au 
niveau européen (certainement pour la 
campagne CL), et seront ensuite remis à la 
VVB – avec un contrôle sur place. 

 



 

 

PH. Boone meldt dat de EUROMILLIONS liga 
voor al haar clubs tablets zal hebben. 
 
JP Brouhon pleit voor een unitaire aanpak 
voor aankoop van de materialen.  

 
2.2. Op vraag van Ph. Boone legt J. Callens uit 

dat de evaluatie van scheidsrechters onder 
andere steunt op videobeelden, gesprekken 
met de betrokkenen en noteringen van de 
wedstrijdcommissarissen.  

 
2.3. In CEV matchen treedt de 2° scheidsrechter 

(en niet de reservescheidsrechter) op als 
‘challenge referee’ 

 

Ph. Boone communique que la ligue 
EUROMILLIONS aura des tablets pour tous 
ses membres. 
JP Brouhon plaide pour une approche 
unitaire pour l’achat de matériaux. 

 
2.2. A la demande de PH. Boone, J. Callens 

explique que l’évaluation des arbitres repose 
entre autre sur des images vidéo, des 
entretiens avec les intéressés et les notes 
des commissaires de rencontre. 
 

2.3. Dans les rencontres CEV, c’est le 2° arbitre 
qui est ‘challenge referee’ (et donc pas 
l’arbitre de réserve. 

3. Competitie (J. Van Brusselen)  
 
3.1. M. Henno legt uit dat de KBVBV bijdraagt in 

de E-Score kosten voor de ploegen. De clubs 
betalen zo slechts 50% in het eerste jaar, en 
75% in het tweede jaar. Vanaf jaar 3 dragen 
de clubs de volle kost. 

 
3.2. M. Henno onderzoekt waarom Guibertin 

naast E-score ook een factuur van 
DATAPROJECT te betalen heeft. 

 

3. Compétition (J. Van Brusselen) 
 
3.1. M. Henno clarifie comment la FRBVB 

contribue aux frais pour le ‘ E-score’. La 
première année, les clubs ne payent que 50% 
et la deuxième année 75%. A partir de la 
troisième année les clubs payent la totalité. 

 
3.2. M.Henno examinera pourquoi le VC Guibertin 

a dû payer, en plus de la facture E-Score, 
une facture DATAPROJECT. 

 

4. EUROMILLIONS (Ph. Boone) 
 
4.1. Ph. Boone dankt de partners van VVB, 

topsport en KBVBV voor het vruchtbare 
overleg bij de dreigende overlapping 
LIGA/U21.   JP De Buysscher waarschuwt dat 
dezelfde situatie zich voor zal doen in mei 
2017 voor de PO organisaties. 
 

4.2. De eerste Champions League matchen lieten 
toe om de ‘Challenge systemen’ te evalueren. 
TDS bleek beter dan DataProject. 
 
 

4.3. Het overlegcomité bereidt een convenant 
voor met KBVBV, Topvolley en Liga voor 
marketing dossiers. Dit is reeds van 
toepassing voor oa het MIKASA dossier. 
 

4.4. Op 4 januari 2017 organiseert de LIGA een 
‘Academy’, met o.a. steun van Ernst & Young 
en Groep S, de nieuwe partners van de 
EuroMillions Liga, ten bate van de 
professionaliteit van haar leden en clubs 

 

EUROMILLIONS (Ph. Boone) 
 
4.1 Ph. Boone remercie les partenaires de VVB, 

Topsport et FRBVB pour les consultations 
fructueuses lors du récent chevauchement 
LIGUE/U21. JP De Buysscher avertit que la 
même situation se posera en mai 2017 pour 
les organisations PO.  

 
4.2. Lors des premières rencontres du 

‘Champions League’ l’on a pu évaluer les 
‘Systèmes Challenge’. TDS s’avére être 
meilleur que DataProject. 

 
4.3. Le comité de concertation prépare un 

convenant entre FRBVB, Topvolley et la 
LIGUE pour les dossiers marketing. Il est déjà 
d’application p.e. dans le dossier MIKASA. 

 
4.4. Ce 4 janvier 2017, et en vue de renforcer le 

professionnalisme des clubs,  la LIGUE 
organisera un ‘Academy’ avec le concours 
d’Ernst & Young, et Groupe ‘S’, les nouveaux 
partenaires de la LIGUE EUROMILLIONS. 

 



 

 

 
4.5. De TELENET kijkcijfers zijn zeer goed:  

- 428.000 kijkers (open kanaal) 
- 115.000 kijkers (pay-TV) 
 
De publieke aanwezigheid in de zaal is echter 
minder  (van 1900 voor Roeselare tot amper 
105 in Zoersel) . Ph. Boone onderstreept dat 
sponsors niet betalen voor een resultaat, 
maar wel voor kijkers. 
 

4.6. JP Brouhon pleit nogmaals voor een LIGA 
met 12 ploegen, ondermeer op vraag van 
Waremme en Guibertin. De RvB verwijst naar 
haar beslissing van 17/11/2016 om de 
kompetitie 2017/18 met 10 ploegen te spelen. 

 
4.7.Persartikel ivm Champions league van de 

clubs Maaseik en Roeselare. De RvB maakt 
zich bezorgd over de foute berichtgevingen in 
de pers ivm de “cijfers” gemeld door de clubs 
en het “negatief artikel” dat ook door de CEV 
ter ore komt. Dit brengt de KBVBV in 
moeilijkheden ivm de verdediging van de 
belangen van de Belgische clubs. De KBVBV 
betwist niet dat de organisatie en deelname 
aan de CEV Champions financieel geen 
winstgevende organisatie is maar de club 
sponsor belangen zijn ook belangrijk.  

 

 
4.5. Les chiffres de TELENET indiquent une très         

bonne audience : 
- 428.000 spectateurs (canal ouvert) 
- 115.000 spectateurs (canal payant) 
Ce beau chiffre contraste avec la faible 
audience en salle (de 1900 pour Roulers 
jusqu’à peine 105 pour Zoersel). Ph Boone 
souligne que les sponsors payent pour 
l’audience et pas pour le résultat sportif. 
 

4.6. JP Brouhon plaide de nouveau pour une 
LIGUE à 12 équipes, notamment sur la 
demande de Waremme et Guibertin. Le CA 
s’en tient à la décision du 17/11/2016 de 
jouer la compétition 2017/18 à 10. 

 
4.7 Des articles ‘négatifs et faux‘ par rapport aux 

rencontres de Maaseik et de Roulers en 
‘Champions League’ inquiètent le CA, parce 
qu’ils seront aussi lus par la CEV et ainsi ils 
hypothèquent la position FRBVB dans sa 
défense des intérêts des clubs belges.            

 
La FRBVB ne nie pas que les participations 
aux campagnes CEV-Champions League’ ne 
sont pas rentable telles quelles, mais les 
intérêts des sponsors du club sont aussi 
importants.   

5. LIGA Vrouwen (G. Seeuws, verontschuldigd) 
 
5.1. J. Van Brusselen meldt dat de LIGA vrouwen 

ook volgend jaar met 12 ploegen wil spelen. 
Het bestuur heeft echter ontslag genomen.  

  
 
5.2. W. Bruninx doet een oproep tot 

verantwoordelijken om de vrouwencompetitie 
uit het slop te helpen. Er moet iemand 
gevonden worden om zijn nek uit te steken 
eventueel met een start vanuit de federatie cfr 
de opstart van de Mannen Liga. 

 
 
5.3. EUROMILLIONS Liga zal zich niet inlaten met 

een eventuele hervorming van LIGA A 
vrouwen. JP Brouhon vraagt niettemin dat de 
reglementeringen van de twee LIGA’s zo veel 
mogelijk gelijklopen. 

 

LIGUE Dames (G. Seeuws, excusé) 
 

5.1 J. Van Brusselen signale que la ligue dames 
entend jouer une compétition à 12 l’année 
prochaine.  Leur conseil d’administration a 
démissionné.  
 

5.2. W. Bruninx fait un appel vibrant aux 
dirigeants d’aider la compétition dames de 
sortir du marasme. Il faut trouver une 
personne qui veut prendre ce risque, 
éventuellement en démarrant à partir de la 
fédération comme ce fut le cas pour la LIGUE 
Hommes. 
 

5.3. La ligue EUROMILLIONS n’est pas partie 
prenante dans une réforme éventuelle de la 
Ligue A Dames. JP Brouhon demande 
néanmoins de s’assurer que les 
réglementations des deux ligues se 
ressemblent au maximum.  
 

  



 

 

6. Beach Volley (J. Van Riet, verontschuldigd) 
 
6.1. VVB meldt dat Barbar Girls nog een factuur 

heeft openstaan. Het zal via KBVBV 
secretariaat een ingebrekestelling versturen 

 
6.2. Ph. Boone meldt dat een sponsor van 

EUROMILLIONS LIGA ook BEACH wil 
sponsoren. 

 

Commission Beach-Volley (J. Van Riet, excusé)  
  
 6.1. La VVB signale que le club Barbar Girls  a 

toujours une facture-BEACH à payer. La VVB 
enverra une mise en demeure via la FRBVB. 

 
6.3. Ph. Boone mentionne qu’un sponsor de la 

ligue EUROMILLIONS est enclin de 
sponsoriser le BEACH.   

7. Nationale ploegen (W.Bruninx) 
 

 De Nationale Selectie Ploegen nemen deel 
aan de verschillende kwalificatie tornooien 
voor de CEV finales. 

 

7.Equipes nationales (W. Bruninx) 
 

Les équipes de sélection Nationale 
participent aux différents tournois de 
qualification pour les finales CEV 

8. IT, Juridisch, SBS (A. Daffe, verontschuldigd) 
          
8.1. Waremme heeft twijfels bij een ‘medical joker’ 

van Guibertin, en verwijst naar teksten van de 
AIF website. De RvB besluit dat enkel de 
teksten van de KBVBV website gelden. 
Volgens die laatste is de ‘medical joker’ 
correct verlopen. 

 

8. TI Juridique, JSS (A. Daffe, excusé) 
 
8.1. Le VC Waremme se pose des questions 

quant au ‘Medical Joker’ de VC Guibertin, en 
se référant aux textes du site-web de l’AIF.  
Le CA stipule que seul le site-web de la 
FRBVB vaut comme règle. Selon ce dernier 
le ‘medical Joker’ s’est déroulé correctement. 

9. Financiën, budget, rekeningen (M. Henno) 
 
9.1  Op voorstel van M. Henno besluit de RvB dat 

de KBVBV volgend jaar een minimum 
administratieve kost van 20 euro zal 
aanrekenen voor elk dossier van 
internationale transfer waarin het KBVBV 
effectief een administratieve daad stelt (ook al 
wordt geen FIVB-certificaat opgesteld) 

 
9.2 M. Henno geeft de stand van zaken ivm de 

verdeling van de subsidies ‘jeugd’ van de 
Nationale Loterij naar  AIF en VVB.  

 

9.   Finances, budget, comptes (M. Henno) 
 
9.1. Sur proposition de M. Henno, le CA décide 

que la FRBVB chargera un minimum de 20 
euro de frais administratifs pour chaque 
dossier de transfert international qui requiert 
un acte administratif effectif de la part de la 
FRBVB (même si aucun certificat FRVB n’est 
rédigé) 

 
9.2. M. Henno communique la répartition entre la 

VVB et l’AIF des subsides ‘jeunes’ de la 
Loterie Nationale. 

 

10. Diversen 
 
10.1. Het secretariaat KBVBV zal vanaf nu 

instaan voor de publicatie van goedgekeurde 
teksten. Een vergadering met Joeri van de 
Wiele (VVB) zal daartoe georganiseerd 
worden.  

 
10.2. Het secretariaat zal gesloten zijn tussen 

Kerst en Nieuwjaar van 26/12/2016 tot en met 
02/01/2017. Dit moet op de website KBVBV 
en de vleugel websites gemeld worden. 

 

10. Divers 
 
10.1. Le secrétariat FRBVB assurera à partir de 

maintenant la publication des textes 
approuvés. Une réunion avec Joeri Van de 
Wiele (VVB) sera organisée à cet effet.  

 
 
10.2. Le secrétariat sera fermé entre Noel et 

Nouvel An du 26/12/2016 jusqu’au 
02/01/2017 inclus. Il faut mentionner cela aux 
sites-web de la FRBVB et ses ailes. 

 



 

 

10.3. Op donderdag 16/02 om 11.00 uur wordt 
de aanpassing van de statuten, RIO en 
protocollen besproken (vergaderzaal 
KBVBV). Er wordt gevraagd aan AIF en VVB 
om een delegatie af te vaardigen voor deze 
vergadering. Dit moet gemeld worden aan 
secretariaat KBVBV.  

 
10.4.  De nieuwe aanvraag voor erkenning van 

WEVZA is erkend door CEV, en het dossier is 
nu doorgestuurd naar FIVB voor erkenning. 

 
10.5. W. Bruninx zal KBVBV vertegenwoordigen 

op het Sportgala (17/12/2016) en op het Para 
Olympics Gala ( 09/01/2017) 

 
10.6. Met verwijzing naar punten 10.8 & 10.9 

van de RvB van 17/11/2016 verzekert JP 
Brouhon de RvB dat AIF al haar 
verbintenissen in de dossiers ‘Ethias‘ & 
‘Nationale Loterij’ zal nakomen.  

 
10.7. W. Corbeel meldt de RvB dat de nationale 

ploegen (ook VVB-ploegen) een nieuwe 
kledijsponsor hebben (ERREA) en dat het 
VVB haar beleidsplan heeft ingediend bij de 
Vlaamse administratie. 

 
10.8. De KBVBV stuurt condoléances naar de 

familie van Christian Brasseur (AIF) 
 

10.3. Le jeudi 16/02 à 11h00 se discutera dans la 
salle de réunion de la FRBVB la mise à jour 
des statuts, du ROI et les protocoles. Il est 
demandé à l’AIF et à la VVB d’envoyer une 
délégation pour cette réunion et d’en informer 
le secrétariat. 

 
 
10.4. La nouvelle demande d’agrément de 

WEVZA a passé le cap de la CEV, le dossier 
est transmis à la FIVB pour approbation.  

 
10.5. W. Bruninx représentera la FRBVB aux 

galas du Sport (17/12/2016) et du Para-
Olympique (09/01/2017). 

 
10.6. En référant aux points 10.8 & 10.9 du CA de 

17/11/2016, JP Brouhon assure le CA que 
l’AIF respectera tous ses engagements dans 
les dossiers ‘Ethias’ et ‘Loterie Nationale’.  

 
 
10.7. W. Corbeel informe le CA que les équipes 

nationales (aussi VVB) ont un nouveau 
sponsor ‘habits’ (ERREA). Il ajoute que la 
VVB a introduit son ‘Beleidsplan’ à 
l’administration flamande.  

 
10.8. La FRBVB envoie ses condoléances à la 

famille de Christian Brasseur (AIF) 

Volgende vergaderingen: 
 
      Volgende RvB KBVBV donderdag 26/01/2017 

om 18u00 - EVC.  De RvB wordt gevolgd 
door het nieuwjaarsdiner. 

 
      Gelieve punten ter bespreking aan 

secretariaat KBVBV te melden. 

Prochaines réunions :   
 

Le prochain CA FRBVB aura lieu le 
26/01/2017 à 18h00 à l’EVC. Le CA est suivi 
par un dîner de nouvel an. 
 
Prière de communiquer au secrétariat les 
points à ajouter à l’ordre du jour. 

 
Verslag/rapport  : W. Bruninx, S. De Keijser 
Vertaling/traduction: Stefan De Keijser  
 

Save the dates 
 

 RvB / CA 2017  RvB / CA 2017 

Januari / janvier 26/01  Juli / juillet 20/07   

Februari / février 16/02 Augustus / août  17/08 

Maart / mars 16/03 September /septembre 21/09 

April / avril 20/04 (AV KBVBV) Oktober / octobre 19/10 

Mei / mai 18/05 November / novembre 16/11   

Juni / juin 15/06 December / décembre 21/12 

  


